



## ARKTIS PROGRAMFÖRENING

VECKOMÖTE 5 DECEMBER 2022

ORDFÖRANDE :

*Hanna Pernilla Jekors*

SEKRETERARE :

*Jasmine Bahr*

JUSTERARE :

*Julia Persson*



Dokumentdatum: 2022-12-05

Utskriftsdatum: XXXX-XX-XX

**ARKTIS PROGRAMFÖRENING**  
**PROTOKOLL VECKOMÖTE**

**§ 1. MÖTET ÖPPNAS**

Mötet öppnas kl. 12.06

**§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE**

Hanna Tönnesson Stefors vald till ordförande

Jasmine Bahr vald till sekreterare

Julia Persson vald till justerare

**§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET**

Mötet finnes behörigt

**§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR**

Alla handlingar har publicerats på hemsidan

**§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET**

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida

**§ 6. NÄRVARANDE**

Styrelse: Hanna Tönnesson Stefors, Matilda Frejd,  
Jasmine Bahr, Julia Persson, Linh Paul, Frida  
Dahlbäck, Simon Melin, Adrian Hultmark

Medlemmar: Olivia Pilkvist

**§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING**

**§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING**

Dagordning fastställd

**§ 9. RAPPORTERING**

**- Ordförande**

- Närvarat på styrelsemöte

- Närvarat på referensgruppsmöte

- Rapporterat till sektionensmöte (6/12)

- Deltagit under julmarknad

- Fixat med julkalender

- Svarat Datasektionen om ev. uppdrag

**- Vice ordförande**

- Deltagit under julmarknad

**- Ekonomiansvarig**

- Deltagit på julmarknad



Dokumentdatum: 2022-12-05

Utskriftsdatum: XXXX-XX-XX

- **Utbildningsansvarig**
  - Inget att rapportera
  
- **Eventansvarig**
  - Deltagit i planeringsmöte för tjejkvällen
  - Deltagit på julmarknaden
  - Fixat pris åt pepparkakshusvinnaren
  - Mailat alla deltagare om blankett för kvitton
  - Fixat till julkalendern
  
- **Resansvarig**
  - Deltagit på julmarknaden
  
- **Näringslivsansvarig**
  - Haft kontakt med BRINN att casekväll kommer flyttas till januari
  
- **Informationsansvarig**
  - Deltagit på julmarknaden
  - Lagt upp och ordnat med julkalendern
  - Lagt upp on julworkshop
  
- **Administrationsansvarig**
  - Deltagit på julmarknaden
  - Laddat upp protokoll
  - Räknat rösterna från pepparkakshustävlingen

## § 10. DISKUSSION

- Hur känner vi angående att rösta igenom ansvarsfrihet på årsmöte 1? Vi har fortfarande inte tillgång till banken.  
**(Hanna)**  
Vänta med att rösta igenom ansvarsfrihet.
  
- Se över handlingar årsmöte, något som saknas? **(Hanna)**  
Ta upp diskussion angående projektgrupp till A-kitet.
  
- Se över uppdragsbeskrivningen från Datasektionen.  
**(Hanna)**  
Finns intresse av samtliga från Arktis.  
Utnyttja Studio-1 till detta.  
Kontakta deras projektledare om mer information om lokalen och be om att få besöka lokalen.
  
- Julklappsworkshop på fredag? **(Hanna)**



Dokumentdatum: 2022-12-05

Utskriftsdatum: XXXX-XX-XX

Fixa presentpapper, snöre, tejp och fika inför det

- Fixa pris till advent-tävlingar, några idéer? **(Hanna)**  
Juleskum och ev. påse?

§ 11. **ÖVRIGA FRÅGOR**

- Vinnare av adventstävling, vad gör man? **(Julia)**  
Bara ett inlägg där vinnaren presenteras.

§ 12. **BESLUT**

§ 13. **NÄSTA MÖTE**

Nästa måndag 12/12 kl. 12.00.

§ 14. **MÖTETS AVSLUTANDE**

Mötet avslutat kl. 12.40